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Protokół Nr XXXVI.2021 

z Sesji Rady Gminy Stare Kurowo  

odbytej w dniu 21 grudnia 2021 roku 

w sali widowiskowej Gminnego Ośrodka Kultury w Starym Kurowie 

 

Szczegółowy przebieg Sesji obrazuje nagranie, które jest zamieszczone na portalu  

https://www.youtube.com/watch?v=4VIOU4rasR0 

 

Na 15 radnych na Sesji Rady Gminy obecnych było 13 radnych zgodnie z listą obecności. 

 

Ponadto w Sesji Rady Gminy udział wzięli: 

- Magdalena Szydełko – Wójt Gminy Stare Kurowo 

- Łukasz Węglarz – Zastępca Wójta Gminy Stare Kurowo 

- Agnieszka Szymura - Skarbnik Gminy Stare Kurowo 

- Jacek Chęciński – Sekretarz Gminy Stare Kurowo 

- Małgorzata Rodzeń – Inspektor ds. Organizacyjnych i Rady Gminy 

 

 

Proponowany porządek obrad Sesji: 

1) Otwarcie obrad XXXVI Sesji Rady Gminy i stwierdzenie quorum. 

2) Przyjęcie porządku obrad Sesji. 

3) Przyjęcie protokołu: 

- Nr XXXIV.2021 z Sesji Rady Gminy Stare Kurowo z dnia 23.11.2021r. 

- Nr XXXV.2021 z Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Stare Kurowo z dnia 02.12.2021r. 

4) Informacja Wójta Gminy Stare Kurowo o pracach między sesjami. 

5) Przedstawienie projektu uchwały w sprawie: uchwalenia budżetu gminy Stare Kurowo na  

2022 rok. 

6) Odczytanie opinii Komisji stałych Rady Gminy w sprawie projektu budżetu gminy Stare 

Kurowo na 2022 rok. 

7) Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze o przedłożonym  

projekcie budżetu gminy Stare Kurowo na 2022 rok.  

8) Przedstawienie stanowiska Wójta Gminy Stare Kurowo w sprawie opinii Regionalnej Izby 

Obrachunkowej oraz opinii Komisji stałych Rady Gminy. 

9) Dyskusja. 

10) Podjęcie uchwały w sprawie: uchwały budżetowej na 2022 rok (projekt nr 1). 

11) Przedstawienie projektu uchwały w sprawie: Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Stare Kurowo na lata 2022-2027. 

12) Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze o przedłożonym  

projekcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Stare 

Kurowo na lata 2022-2027. 

13) Podjęcie uchwały w sprawie: uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Stare 

Kurowo na lata 2022-2027 (projekt nr 2).  

14) Przedstawienie opinii przewodniczących komisji stałych w zakresie projektów uchwał. 

15) Podjęcie uchwały w sprawie: wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Stare Kurowo (projekt nr 3). 

16) Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok (projekt nr 4). 

17) Interpelacje i zapytania radnych.   
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18) Wolne wnioski i informacje. 

19) Zakończenie obrad XXXVI Sesji Rady Gminy. 

 

 

1. Otwarcie obrad XXXVI Sesji Rady Gminy i stwierdzenie quorum. 

 

Sesję Rady Gminy Stare Kurowo o godzinie 1600 otworzył Pan Krzysztof Sanocki - 

Przewodniczący Rady Gminy, powitał Panią Magdalenę Szydełko – Wójta Gminy, Pana 

Łukasza Węglarz – Zastępcę Wójta Gminy, Panią Agnieszkę Szymura – Skarbnika Gminy, 

Pana Jacka Chęcińskiego – Sekretarza Gminy, Kierowników jednostek, sołtysów, radnych oraz 

mieszkańców. Przewodniczący Rady Gminy - stwierdził, że na 15 radnych Rady Gminy Stare 

Kurowo w Sesji uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady stanowi quorum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał (listy obecności radnych w załączeniu 

do protokołu). 

 

 

2. Przyjęcie zmienionego porządku obrad Sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy – zaproponował zmianę do porządku obrad i przedstawił 

zmieniony porządek obrad Sesji Rady Gminy w dniu 21.12.2021 r.  

 

Porządek obrad Sesji po zmianach: 

1) Otwarcie obrad XXXVI Sesji Rady Gminy i stwierdzenie quorum. 

2) Przyjęcie porządku obrad Sesji. 

3) Przyjęcie protokołu: 

- Nr XXXIV.2021 z Sesji Rady Gminy Stare Kurowo z dnia 23.11.2021r. 

- Nr XXXV.2021 z Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Stare Kurowo z dnia 02.12.2021r. 

4) Informacja Wójta Gminy Stare Kurowo o pracach między sesjami. 

5) Przedstawienie projektu uchwały w sprawie: uchwalenia budżetu gminy Stare Kurowo na  

2022 rok. 

6) Odczytanie opinii Komisji stałych Rady Gminy w sprawie projektu budżetu gminy Stare 

Kurowo na 2022 rok. 

7) Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze o przedłożonym  

projekcie budżetu gminy Stare Kurowo na 2022 rok.  

8) Przedstawienie stanowiska Wójta Gminy Stare Kurowo w sprawie opinii Regionalnej Izby 

Obrachunkowej oraz opinii Komisji stałych Rady Gminy. 

9) Dyskusja. 

10) Podjęcie uchwały w sprawie: uchwały budżetowej na 2022 rok (projekt nr 1). 

11) Przedstawienie projektu uchwały w sprawie: Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Stare Kurowo na lata 2022-2027. 

12) Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze o przedłożonym  

projekcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Stare 

Kurowo na lata 2022-2027. 

13) Podjęcie uchwały w sprawie: uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Stare 

Kurowo na lata 2022-2027 (projekt nr 2).  

14) Przedstawienie opinii przewodniczących komisji stałych w zakresie projektów uchwał. 
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15) Powołanie do składu Komisji Rewizyjnej radnego Rady Gminy Stare Kurowo 

(głosowanie). 

16) Wybór Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Stare Kurowo (głosowanie). 

17) Podjęcie uchwały w sprawie: powołania radnego Rady Gminy w Starym Kurowie do składu 

Komisji Rewizyjnej oraz w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Stare Kurowo (projekt nr 3). 

18) Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok (projekt nr 4). 

19) Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały NR XXXIV.178.2021 Rady Gminy Stare 

Kurowo z dnia 23 listopada 2021 r. w sprawie ustalenia opłat za pobyt dziecka w Klubie 

Dziecięcym SMYK w Starym Kurowie maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie oraz 

warunków zwolnienia z tych opłat (projekt nr 5). 

20) Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały NR XXXIV.177.2021 Rady Gminy Stare 

Kurowo z dnia 23 listopada 2021 r. w sprawie utworzenia gminnej jednostki budżetowej pod 

nazwą Klub Dziecięcy „SMYK” w Starym Kurowie i nadania jej statutu (projekt nr 6). 

21) Podjęcie uchwały w sprawie:  zmiany uchwały dotyczącej diet za udział w pracach Rady 

Gminy Stare Kurowo i jej organów oraz zwrotu kosztów podróży służbowych przysługujących 

radnym (projekt nr 7). 

22) Interpelacje i zapytania radnych.   

23) Wolne wnioski i informacje. 

24) Zakończenie obrad XXXVI Sesji Rady Gminy. 

 

Radni nie zgłosili wniosków do proponowanego porządku obrad. Przewodniczący Rady 

poddał pod głosowanie zmieniony porządek obrad. Rada Gminy w obecności 13 radnych 

porządek obrad sesji przyjęła jednogłośnie (13 głosami „za”). 

 

 

3. Przyjęcie protokołu: 

- Nr XXXIV.2021 z Sesji Rady Gminy Stare Kurowo z dnia 23.11.2021r. 

- Nr XXXV.2021 z Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Stare Kurowo z dnia 02.12.2021r. 

 

Przewodniczący Rady Gminy - poinformował, że protokoły zostały przesłane radnym 

na e-maila oraz były do wglądu w Biurze Rady. Następnie zadał pytanie, czy ktoś ma uwagi, 

co do treści protokołów ze wskazanych powyżej Sesji. Nikt nie zgłosił uwag do protokołów, 

wobec tego poddano pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr XXXIV.2021 z Sesji Rady Gminy 

Stare Kurowo z dnia 23.11.2021r. i protokołu Nr XXXV.2021 z Nadzwyczajnej Sesji Rady 

Gminy Stare Kurowo z dnia 02.12.2021r. Za przyjęciem protokołów radni głosowali 

jednogłośne (13 głosami „za”). 

 

 

4. Informacja Wójta Gminy Stare Kurowo o pracach między sesjami. 

 

Pani Magdalena Szydełko – Wójt Gminy, przedstawiła informację o pracach między 

sesjami (informacja w załączeniu do protokołu). 
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5. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie: uchwalenia budżetu gminy Stare Kurowo 

na  2022 rok. 

 

 Pani Agnieszka Szymura – Skarbnik Gminy, wyjaśniła iż:  

- określa się łączną kwotę planowanych dochodów budżetu gminy w wysokości               

23 426 077,00 zł, 

- określa się łączną kwotę planowanych wydatków budżetu gminy w wysokości               

25 291 349,44 zł, 

- wydatki budżetu obejmują wydatki bieżące na łączną kwotę 17 220 045,71 zł, 

- wydatki budżetu obejmują wydatki majątkowe na inwestycje i zakupy inwestycyjne na łączną 

kwotę 8 071 303,73 zł, 

- określa się planowany deficyt budżetu gminy w wysokości 1 865 272,44 zł, 

- ustala się łączne przychody budżetu w wysokości 2 355 265,00 zł,  

- ustala się łączną kwotę rozchodów  budżetu w kwocie 489 992,56 zł.  

Jeśli radni mają jeszcze jakieś pytania dotyczące budżetu Gminy na 2022 r. to bardzo proszę. 

 

 

 

6. Odczytanie opinii Komisji stałych Rady Gminy w sprawie projektu budżetu gminy 

Stare Kurowo na 2022 rok. 

 

Pan Dawid Kałuziak - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Przemysłu, Ochrony 

Środowiska i Ochrony Przeciwpożarowej, przedstawił pozytywną opinię w sprawie projektu 

budżetu Gminy Stare Kurowo na 2022 rok. Jednocześnie zwracając uwagę na dalszy wzrost 

nakładów w razie potrzeby na jednostki OSP w Gminie Stare Kurowo oraz na ciągły wzrost 

wydatków na modernizację – asfaltowanie dróg gminnych.  

 

Pan Robert Wiliński – Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Socjalnych                      

i Bezpieczeństwa Publicznego, przedstawił pozytywną opinię w sprawie projektu budżetu 

Gminy Stare Kurowo na 2022 rok.  

  

Pani Halina Andrzejczak - Przewodnicząca Komisji Finansów i Planowania, 

przedstawiła pozytywną opinię w sprawie projektu budżetu Gminy Stare Kurowo na 2022 rok. 

 

 

 

7. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze                                        

o przedłożonym  projekcie budżetu gminy Stare Kurowo na 2022 rok.  

 

 Pani Agnieszka Szymura – Skarbnik Gminy, przedstawiła Uchwałę Nr 618/2021 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 30 listopada 2021 r. 

w sprawie opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Stare Kurowo projekcie uchwały 

budżetowej Gminy Stare Kurowo na rok 2022 (uchwała w załączeniu do protokołu). 
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8. Przedstawienie stanowiska Wójta Gminy Stare Kurowo w sprawie opinii Regionalnej 

Izby Obrachunkowej oraz opinii Komisji stałych Rady Gminy. 

 

 Pani  Magdalena Szydełko – Wójt Gminy, przedstawiła stanowisko w sprawie opinii 

Regionalnej Izby Obrachunkowej oraz opinii Komisji stałych Rady Gminu ( stanowisko                     

w załączeniu do protokołu). 

 

 

 

9. Dyskusja. 

 

Radni nie podjęli dyskusji. 

 

 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie: uchwały budżetowej na 2022 rok (projekt nr 1). 

 

Pan Krzysztof Sanocki - Przewodniczący Rady, poddał pod głosowanie uchwałę Rady 

Gminy Stare Kurowo z dnia 21 grudnia 2021 roku w sprawie: uchwały budżetowej na 2022 rok 

(projekt nr 1). W głosowaniu udział wzięło 13 radnych, projekt uchwały został przyjęty 

jednogłośnie. Za przyjęciem projektu głosowało 13 radnych. Projekt uchwały staje się Uchwałą 

Nr XXXVI.185.2021 (protokół z głosowania oraz uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

 

 

11. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie: Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Stare Kurowo na lata 2022-2027. 

 

 Pani Agnieszka Szymura – Skarbnik Gminy, wyjaśniła iż Wieloletnia Prognoza 

Finansowa Gminy Stare Kurowo na lata 2022-2027 została dostosowana do uchwały 

budżetowej na 2022 rok. 

 

 

 

12. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze                                         

o przedłożonym projekcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej gminy Stare Kurowo na lata 2022-2027. 

 

Pani Agnieszka Szymura – Skarbnik Gminy, przedstawiła Uchwałę Nr 620/2021 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 30 listopada 2021 r. 

w sprawie wydania opinii o projekcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Stare Kurowo na lata 2022-2027 (uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie: uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy 

Stare Kurowo na lata 2022-2027 (projekt nr 2).  
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Pan Krzysztof Sanocki - Przewodniczący Rady, poddał pod głosowanie uchwałę Rady 

Gminy Stare Kurowo z dnia 21 grudnia 2021 roku w sprawie: uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Stare Kurowo na lata 2022-2027 (projekt nr 1). W głosowaniu 

udział wzięło 13 radnych, projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. Za przyjęciem projektu 

głosowało 13 radnych. Projekt uchwały staje się Uchwałą Nr XXXVI.186.2021 (protokół                      

z głosowania oraz uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

 

 

14. Przedstawienie opinii przewodniczących komisji stałych w zakresie projektów uchwał. 

 

Pani Halina Andrzejczak - Przewodnicząca Komisji Finansów i Planowania, 

przedstawiła pozytywną opinię dotyczącą projektów uchwał 1, 2, 4, 5, 6, 7, projekt uchwały nr 

3 nie był głosowany. 

 

Pan Robert Wiliński – Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Socjalnych                      

i Bezpieczeństwa Publicznego, przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektów uchwał 1, 

2, 4, 5, 6, 7, projekt uchwały nr 3 nie był głosowany. 

 

Pan Dawid Kałuziak - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Przemysłu, Ochrony 

Środowiska i Ochrony Przeciwpożarowej, przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektów 

uchwał 1, 2, 4, 5, 6, 7, projekt uchwały nr 3 nie był głosowany. 

 

 

 

15. Powołanie do składu Komisji Rewizyjnej radnego Rady Gminy Stare Kurowo 

(głosowanie). 

 

Pan Krzysztof Sanocki - Przewodniczący Rady, poprosił radnych o podawanie 

kandydatury do składu Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Stare Kurowo. 

 

Pani Halina Andrzejczak – radna, zaproponowała kandydaturę Pana Marusza Opielę. 

 

Pan Mariusz Opiela – radny, wyraził zgodę. 

 

Pan Krzysztof Sanocki – Przewodniczący Rady, poddał pod głosowanie kandydaturę 

Pana Mariusza Opieli na członka Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Stare Kurowo.                                   

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Za przyjęciem kandydatury głosowało 12 radnych, 

wstrzymał się 1 radny. 

 

 

 

16. Wybór Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Stare Kurowo 

(głosowanie). 
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Pan Krzysztof Sanocki - Przewodniczący Rady, poprosił radnych o podawanie 

kandydatury do składu Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Stare Kurowo. 

 

Pani Krzysztof Sanocki – Przewodniczący Rady, zaproponowała kandydaturę Pana 

Marusza Opielę. 

 

Pan Mariusz Opiela – radny, wyraził zgodę. 

 

Pan Krzysztof Sanocki – Przewodniczący Rady, poddał pod głosowanie kandydaturę 

Pana Mariusza Opieli na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Stare Kurowo.                                   

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Za przyjęciem kandydatury głosowało 12 radnych, 

wstrzymał się 1 radny. 

 

 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie: powołania radnego Rady Gminy w Starym Kurowie do 

składu Komisji Rewizyjnej oraz w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Stare Kurowo (projekt nr 3). 

 

Pan Krzysztof Sanocki - Przewodniczący Rady, poddał pod głosowanie uchwałę Rady 

Gminy Stare Kurowo z dnia 21 grudnia 2021 roku w sprawie: powołania radnego Rady Gminy 

w Starym Kurowie do składu Komisji Rewizyjnej oraz w sprawie wyboru Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Stare Kurowo (projekt nr 3). W głosowaniu udział wzięło 13 

radnych, projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. Za przyjęciem projektu głosowało 13 

radnych. Projekt uchwały staje się Uchwałą Nr XXXVI.187.2021 (protokół z głosowania oraz 

uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

 

 

18. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok (projekt nr 4). 

 

Pan Krzysztof Sanocki - Przewodniczący Rady, poddał pod głosowanie uchwałę Rady 

Gminy Stare Kurowo z dnia 21 grudnia 2021 roku w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 

2021 rok (projekt nr 4). W głosowaniu udział wzięło 13 radnych, projekt uchwały został 

przyjęty jednogłośnie. Za przyjęciem projektu głosowało 13 radnych. Projekt uchwały staje się 

Uchwałą Nr XXXVI.188.2021 (protokół z głosowania oraz uchwała w załączeniu do 

protokołu). 
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19. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały NR XXXIV.178.2021 Rady Gminy Stare 

Kurowo z dnia 23 listopada 2021 r. w sprawie ustalenia opłat za pobyt dziecka w Klubie  

Dziecięcym SMYK w Starym Kurowie maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie oraz 

warunków zwolnienia z tych opłat (projekt nr 5). 

 

Pan Krzysztof Sanocki - Przewodniczący Rady, poddał pod głosowanie uchwałę Rady 

Gminy Stare Kurowo z dnia 21 grudnia 2021 roku w sprawie zmiany uchwały NR 

XXXIV.178.2021 Rady Gminy Stare Kurowo z dnia 23 listopada 2021 r. w sprawie ustalenia 

opłat za pobyt dziecka w Klubie Dziecięcym SMYK w Starym Kurowie maksymalnej 

wysokości opłaty za wyżywienie oraz warunków zwolnienia z tych opłat (projekt nr 5).                      

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych, projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. Za 

przyjęciem projektu głosowało 13 radnych. Projekt uchwały staje się Uchwałą                                         

Nr XXXVI.189.2021 (protokół z głosowania oraz uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

 

20. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały NR XXXIV.177.2021 Rady Gminy Stare 

Kurowo z dnia 23 listopada 2021 r. w sprawie utworzenia gminnej jednostki budżetowej 

pod nazwą Klub Dziecięcy „SMYK” w Starym Kurowie i nadania jej statutu (projekt nr 

6). 

 

Pan Krzysztof Sanocki - Przewodniczący Rady, poddał pod głosowanie uchwałę Rady 

Gminy Stare Kurowo z dnia 21 grudnia 2021 roku w sprawie zmiany uchwały NR 

XXXIV.177.2021 Rady Gminy Stare Kurowo z dnia 23 listopada 2021 r. w sprawie utworzenia 

gminnej jednostki budżetowej pod nazwą Klub Dziecięcy „SMYK” w Starym Kurowie 

i nadania jej statutu (projekt nr 6). W głosowaniu udział wzięło 13 radnych, projekt uchwały 

został przyjęty jednogłośnie. Za przyjęciem projektu głosowało 13 radnych. Projekt uchwały 

staje się Uchwałą Nr XXXVI.190.2021 (protokół z głosowania oraz uchwała w załączeniu do 

protokołu). 

 

 

21. Podjęcie uchwały w sprawie:  zmiany uchwały dotyczącej diet za udział w pracach 

Rady Gminy Stare Kurowo i jej organów oraz zwrotu kosztów podróży służbowych 

przysługujących radnym (projekt nr 7). 

 

 

Pan Krzysztof Sanocki - Przewodniczący Rady, poddał pod głosowanie uchwałę Rady 

Gminy Stare Kurowo z dnia 21 grudnia 2021 roku w sprawie zmiany uchwały dotyczącej diet 

za udział w pracach Rady Gminy Stare Kurowo i jej organów oraz zwrotu kosztów podróży 

służbowych przysługujących radnym (projekt nr 7). W głosowaniu udział wzięło 13 radnych, 

projekt uchwały został przyjęty większością głosów. Za przyjęciem projektu głosowało 12 

radnych, wstrzymał się 1 radny. Projekt uchwały staje się Uchwałą Nr XXXVI.191.2021 

(protokół z głosowania oraz uchwała w załączeniu do protokołu). 
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22. Interpelacje i zapytania radnych.   

 

 Pan Romuald Biliński – radny, zostając radnym nie wiedziałem, że przyjdzie mi 

kiedykolwiek taką interpretację przeczytać na Sesji Rady Gminy. Bo z jednej strony jest Pani 

Wójt, a z drugiej strony są mieszkańcy którzy przysyłają na skrzynkę pocztową listy, dzwonią, 

wysyłają smsy, dokonują wpisów na mediach społecznościowych. Mieszkańcy dopominają się, 

żeby tą sprawę poruszyć i taką interpretację zawierającą pytania mieszkańców przygotowałem. 

Jest to przykra sprawa, ale niestety natarczywość spowodowała, że postanowiłem tą 

interpelację dzisiaj przeczytać (interpelacja w załączeniu do protokołu). 

 

 

 

23. Wolne wnioski i informacje. 

 

 Pan Krzysztof Sanocki – Przewodniczący Rady, chciałbym się odnieść do tego co przed 

chwilą przeczytał Pan Wiceprzewodniczący. Nie wiem czy wszyscy radni wiedzą bo                                            

w ostatnim okresie na mediach społecznościowych ukazała się informacja o tym, że źle się 

dzieje w Urzędzie Gminy, w Ośrodku Zdrowia. Została złożona interpelacja. Po ostatniej Sesji 

rozmawiałem z kilkoma radnymi i też między innymi z Panem radnym Romualdem Bilińskim. 

Dotarły też do mnie te informacje, które złożyli radni do Urzędu, obiecałem że porozmawiam 

z Panią Wójt w tym temacie. Oczywiście taka rozmowa się odbyła. Uważam, że ta rozmowa 

była rzeczowa i konstruktywna. Na zadane pytania dostałem odpowiedzi klarowne i w moim 

mniemaniu zadowalające. Tutaj była taka sytuacja, że radny mówił, że powinniśmy zwołać 

Sesję Nadzwyczajną odnośnie tej sytuacji. Uważam, że nie ma takiej potrzeby, właśnie teraz                                   

w tej chwili myślę, że tą sprawę chociaż częściowo powinniśmy wyjaśnić. Dziwi mnie trochę 

sytuacja, że na wczorajszej wspólnej Komisji nie padło żadne pytanie w tym temacie, gdzie na 

mediach społecznościowych zostało napisane, że odpowiedź na interpelację jest jak gdyby 

wymijająca. Uważam, że wczoraj można było zadać kilka pytań, celem doprecyzowania lub 

uzyskania odpowiedzi. I dlatego w związku z tą całą sytuacją chciałbym, żeby teraz do tej 

sytuacji odniosła się Pani Wójt. 

 

 Pani Magdalena Szydełko – Wójt Gminy, myślę że na kilka z tych zarzutów Pana 

radnego Romualda Bilińskiego kierowanych do mnie odpowiem Państwu. Szanowni 

zgromadzeni tu na Sali, mieszkańcy oglądający Sesję online. Ostatnimi czasy pod moim 

adresem padło zbyt wiele pisanych słów szeptem. Zabrakło odwagi, żeby zapytać. No właśnie 

trzeba mieć odwagę aby porozmawiać. Jestem do dyspozycji w godzinach urzędowania, a także 

po za nimi, można zabrać głos na posiedzeniu Komisji, Sesji lub kontaktować się ze mną. 

Trzeba mieć odwagę. Niestety troje radnych swoje przemyślenia publikuje za pośrednictwem 

mediów społecznościowych. Ma to miejsce między innymi od pewnego czasu na profilu 

Sołectwa Pławin. Notorycznie publikowane są tam wpisy szkalujące i podważające pracę 

Urzędu Gminy, Wójta Gminy oraz Zastępcy. Nagonka trwa w najlepsze. I kto to robi? Robi to 

Strażak, Radny Gminy, Sołtys. Sołtys, który to stanowisko objął w sposób nieetyczny, w sposób 

niemoralny, ohydny, szkalujący poprzedniego sołtysa. Sołtys, Radny, który kieruje 

donosicielstwem Urzędu Gminy do rożnych instytucji, w których pismach skaluje Urzędników, 
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szkaluje działania funkcyjnych. Jedyny Sołtys, który od początku swojej kadencji nie 

współpracuje z Urzędem i Wójtem. Czytający te publikacje mogą się dowiedzieć jaka to 

Wójtowa jest zła, okropna, nic nie robi, zarabia kilkadziesiąt tysięcy złotych miesięcznie, 

wynajmuje za darmo Ośrodek Zdrowia. Dołączają do Pana Sołtysa Radnego dwaj kolejni 

Radni, którzy niepokoją się o byt Gminy. Niepokoją się o ogromny rozwój naszej gminy,                       

o uzyskane miliony na kolejne inwestycje. Niepokoją się o to, że mamy zmodernizowaną, jedną 

z najnowocześniejszych w województwie oczyszczalni ścieków, wyremontowany wewnątrz 

Ośrodek Zdrowia, zwodociągowaną gminę, wyremontowany budynek i stworzony w nim Klub 

Seniora, wybudowaną kanalizację sanitarną, zmodernizowaną i ocieploną Szkołę Podstawową, 

wyremontowany Gminny Ośrodek Kultury, remontowane i wyposażane sale wiejskie, 

zmodernizowane ponad 7 kilometrów dróg poprzez wylanie dywaników asfaltowych, 

przygotowanie wiele dokumentacji projektowych, zmodernizowany Urząd Gminy. Planowane 

na tą chwilę w przyszłorocznym budżecie Gminy ponad 8 mln. zł. na inwestycje. Niepokoją się 

o stan naszych finansów, a finanse wyglądają tak: zadłużenie gminy na koniec 2018 roku, kiedy 

obejmowałam stanowisko Wójta wynosiło 3 536 700,00 zł, a zadłużenie na koniec tego roku 

będzie wynosiło 2 337 211,00 zł, czyli o 1 200 000,00 zł mniej. W ciągu trzech lat został 

zaciągnięty jeden kredyt w wysokości 457 952,00 zł czyli nawet nie pół miliona złotych. Po 

prostu strach się bać. Szanowni Państwo, na tym pożal się boże Pławińskim fanpejdżu zabrakło 

jeszcze jednego wpisu: Pani Wójt ma raka, w końcu się jej pozbędziemy. Tylko, że dzięki temu 

nieszczęsnemu rakowi, poddając się leczeniu i przebywając na zasiłku chorobowym nie 

pobierając wynagrodzenia, wygenerowały się oszczędności za które mogliśmy wyremontować 

Ośrodek Zdrowia, który tego priorytetowo wymagał. Właśnie ten Ośrodek Zdrowia, który 

dzięki najemcą, którzy uiszczają czynsz zgodnie z obowiązującymi stawkami i przepisami, 

wykorzystują pomieszczenia zgodnie z przeznaczeniem budynku. W związku z tym gmina nie 

ponosi kosztów ogrzewania, wręcz najem przynosi dochody. Wyżej wymienieni Panowie są 

słabymi ekonomistami. Przypomnę, że Ośrodek Zdrowia remontowany był w miesiącu lipcu                  

i sierpniu, a firma ARMED która wynajęła pomieszczenia na piętrze budynku poprawiła 

estetykę pomieszczeń w miesiącu luty, wykonując pracę samodzielnie. Podkreślam, że 

zapewnienie ochrony zdrowia jest jednym z wielu zadań samorządu, szczególnie teraz w czasie 

pandemii, gdzie tak ważny jest dostępny punkt szczepień, który jest. Po prostu wierzyć się nie 

chce, że mając taki punkt w gminie z zapleczem transportowym komuś to nie odpowiada. 

Przeszkadzają karetki, personel ratujący życie ludzi. To gdzie te karetki mają stacjonować? Na 

ulicy? Nie będę wyliczać ilu osobą pracownicy firmy ARMED uratowali życie, ale mogę tylko 

przypomnieć, że tu przed drzwiami Ośrodka Kultury nie tak dawno w ostatniej chwili 

przywrócili funkcje życiowe kobiecie, która w naszej gminie opiekuje się starszymi, 

schorowanymi osobami. I powiem szczerze, nie spodziewałam się ale akurat ta Pani dzisiaj jest 

z nami. W takich sytuacjach liczy się każda sekunda, a przyjazd karetki z Drezdenka trwa dłużej 

niż dotarcie karetki na miejsce z tej samej miejscowości. Ten niedobry ARMED w nocy 

wyjeżdża do odległych miejsc po to aby przywieść nam szczepionki. To dzięki niemu tak wielu 

mieszkańców jest zaszczepionych i to dzięki Gmina Stare Kurowo otrzymała wczoraj na konto 

500 000,00 zł. nagrody za poziom szczepień. Jeszcze nieraz będziemy dziękować tej firmie, że 

jest. Kolejny temat dywagacje na temat wynagrodzenia Wójta, które to zostało narzucone 

ustawą. Obwieszczam wszem i wobec moje wynagrodzenie jest najniższe jakie może otrzymać 

włodarz. Niezorientowanych odsyłam do  podjętej uchwały Rady Gminy z dnia 22 listopada 
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2021 roku. I tak, Szanowni Państwo krążą mi po głowie te słowa o niepokój i byt gminy. Teraz 

to ja zaczynam się niepokoić o kilku radnych, kreatywność ich nie zna granic. Sami do siebie 

piszą anonimy na mój temat, które drogą pantoflową trafiają do mnie. Na fanpejdżu dziękują 

sami sobie za napisane przez siebie anonimy. Niepokoję się o niewiedzę tychże  radnych, nie 

znają przepisów, nieumiejętność czytania, nienawiść, zachowanie wulgarne. W przedstawionej 

interpelacji dotyczącej umowy Pani Lipnickiej o którą prosili, komentują że brak jest umowy                         

o którą tak naprawdę nie prosili. Mężczyźni! Boicie się kobiety, boicie się rozmawiać, pytać? 

Zachowujecie się tak jak tchórze. Rozpowszechniacie wymyślone przez siebie historie, 

zarzucacie mi nepotyzm i skorzystam z okazji i wyjaśnię. Zakład Ubezpieczeń Społecznych 

przejął zadania, którymi dotychczas zajmował się Ośrodek Pomocy Społecznej. W całej Polsce 

w Ośrodkach Pomocy Społecznej osoby, które zajmowały się świadczeniami przejętymi przez 

ZUS, jeżeli była taka możliwość zostały przeniesione do innych jednostek samorządowych.                  

I tak stało się właśnie u nas. Zwolnił się etat, niegodne byłoby żeby pracownik                                             

z osiemnastoletnim stażem zostałby bez pracy. Mogło by to spotkać każdego, siostrę, żonę, 

córkę, urzędnika, radnego, sołtysa. Dlaczego akurat długoletni pracownik miałby stracić pracę, 

tylko dlatego, że jest siostrą Wójta? Gdyby dotyczyło to kogoś innego, pewnie nie byłoby 

dyskusji. Podkreślam, że Pani Dagmara Garbarz nie jest przeze mnie zatrudniona, tylko została 

zatrudniona przed osiemnastoma laty przez Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej. 

Nadmieniam, że przez dotychczasowe trzy lata mojej pracy nikt w podległych jednostkach 

pracy którą miał na stałe nie stracił. Przetoczę Państwu ustawę z dnia 21 listopada 2008 roku                

o pracownikach samorządowych: art. 22. 1. (przeniesienie do pracy w innej jednostce) 

Pracownika samorządowego zatrudnionego na stanowisku urzędowym, w tym kierowniczym 

stanowisku urzędniczym, można na jego wniosek lub za jego zgodą przenieść do pracy w innej 

jednostce, o której mowa w art. 2, w tej samej lub innej miejscowości, w każdym czasie, jeżeli 

nie narusza to ważnego interesu jednostki, która dotychczas zatrudniała pracownika 

samorządowego, oraz przemawiają za tym ważne potrzeby po stronie jednostki przejmującej.   

2. Przeniesienia dokonuje się w drodze porozumienia pracodawców. 

3. W przypadku przeniesienia pracownika samorządowego zatrudnionego na stanowisku 

urzędniczym, w tym kierowniczym stanowisku urzędniczym, do innej jednostki jego akta 

osobowe wraz z pozostałą dokumentacją w sprawach związanych ze stosunkiem pracy 

przekazuje się do jednostki, w której pracownik ma być zatrudniony. 

art. 26 (zakaz podległości służbowej między osobami bliskimi). Małżonkowie oraz osoby 

pozostające ze sobą w stosunku pokrewieństwa do drugiego stopnia włącznie lub 

powinowactwa pierwszego stopnia oraz w stosunku przysposobienia, opieki lub kurateli nie 

mogą być zatrudnieni w jednostkach, o których mowa w art. 2, jeżeli powstałyby między tymi 

osobami stosunek bezpośredniej podległości służbowej. Zgodnie z art. 26 ustawy z dnia 21 

listopada 2008 roku o pracownikach samorządowych małżonkowie oraz osoby pozostające ze 

sobą w stopniu pokrewieństwa do drugiego stopnia włącznie lub powinowactwa pierwszego 

stopnia oraz w stosunku przysposobienia, opieki lub kurateli nie mogą być zatrudnieni                           

w jednostkach, o których mowa w art. 2, jeżeli powstałyby między tymi osobami stosunek 

bezpośredniej podległości służbowej. Warto wyjaśnić, że krewnymi poza małżonka są rodzice, 

dziadkowie, dzieci, wnuki, rodzeństwo i dzieci rodzeństwa. Z kolei za powinowatych I stopnia 

uważa się teściów, dzieci współmałżonków z poprzednich związków. Należy zaznaczyć, że 

naruszenie zakazu o którym mowa w art. 26 dojdzie dopiero wtedy gdy między tymi osobami 
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nawiąże się bezpośredni stosunek podległości służbowej. Pani Garbarz podlega bezpośrednio 

skarbnikowi gminy, który zgodnie z regulaminem organizacyjnym z dnia 30.08.2019 roku jest 

kierownikiem referatu finansowego, podlega mu zgodnie z załącznikiem nr 2 referat finansowy, 

stanowisko ds. finansowych i ubezpieczeń społecznych, które zajmuje wyżej wymieniona 

osoba. Mobbing w Urzędzie! Ludzie odchodzą! Z przykrością przyjęliśmy informację                           

o odejściu z naszego wspaniałego zespołu, serdecznej, pracowitej, z długoletnim stażem 

koleżanki. Która otrzymując inną posadę podejmuje zupełnie inne stanowisko, zajmujące się 

zupełnie czym innym, niezwiązanym z obecnym zakresem. Opuściła nas, dziewczyna chce 

spróbować czegoś innego, ma okazję się rozwijać, ma okazję robić coś czego jeszcze nie robiła. 

I my trzymamy za nią kciuki, żeby jej się udało, żeby nie żałowała tej decyzji, że od nas odeszła. 

Były łzy wzruszenia, tęsknota ale i ogrom życzeń składanych naszej koleżance, aby w nowej 

pracy się jej wiodło. Ciągnie ją jeszcze do nas, bo jest u nas tak naprawdę co drugi dzień. 

Mieszkamy w niewielkiej gminie, znamy się, rozmawiamy, przekazujemy informację. Zbyt 

często dochodzą do mnie nieludzkie stwierdzenia. Panu Sołtysowi Radnemu doskonale znane 

są takie słowa: „zapoluję na Szydełkową”. Informuję Pana, że od 25 lat jestem zajęta i nie mam 

zamiaru zmieniać tego stanu. „Zniszczę Szydełkową”, „załatwię Szydełkową”, „zlikwiduję 

Szydełkową”. Tu przy obecnych zaświadczam, że jeżeli coś mi się stanie, dochodzenia 

długiego nie będzie. Starczy na dziś, już starczy. Idźmy do domu przygotować święta. Życzę 

wszystkim , którym leży na sercu rozwój naszej gminy i widzą ten rozwój i pomagają w rozwoju 

zdrowych, wesołych świąt. 

 

 Pan Krzysztof Sanocki – Przewodniczący Rady, myślę że Pani Wójt odpowiedziała                 

w sposób konstruktywny na wszystkie pytania. Czy są osoby, które chcą jeszcze zabrać głos? 

 

 Pan Romuald Biliński – Wiceprzewodniczący Rady, jeżeli chodzi o interpelację to 

chodziło nam o umowę z firmą ARMED, a nie z Panią Lipnicką. 

 

 Pani Magdalena Szydełko – Wójt Gminy, w interpelacji jest zapisane w punkcie 6 

„proszę o przekazanie umowy dzierżawy lub użyczenia obiektu Ośrodka Zdrowia dla Pani 

Lipnickiej”. 

 

 Pan Romuald Biliński – Wiceprzewodniczący Rady, no może to było źle sformułowane. 

Druga sprawa jeżeli chodzi o wywieszenie banneru, Pan mówił, że Pani podjęła taką decyzję. 

Pierwsza sprawa, bodajże 8 lat temu była na ten temat uchwała Rady Gminy, że wywieszanie 

banerów na budynkach użyteczności publicznej, podjęta została uchwała przez Radę Gminy za 

Wójta Własaka. Punkt 2 w tej sprawie banneru. Jest to obiekt zabytkowy i wymaga decyzji 

Konserwatora Zabytków na wywieszenie takiego banera. I też nie udzieliła Pani odpowiedzi na 

to pytanie. Poza tym Pani powiedziała, że tą interpelację złożyłem na piśmie, też myślałem że 

Pani na te pytania odpowie na piśmie. Nie ma dzisiaj Pana Pietrzaka, przyjął on trzecią dawkę 

szczepionki i jest aktualnie w szpitalu dostał wstrząsu. I on miał przygotowane pytania 

dotyczące tej Pani odpowiedzi, także nie będę jego adwokatem. A ta moja interpelacja 

dotyczyła tego co mi mieszkańcy zadają pytania, to nie ja sam napisałem. Ja mam nawet smsy, 

które Pani siostra wysyła do mieszkańców naszej gminy, którzy upubliczniają posty.  
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 Pani Magdalena Szydełko – Wójt Gminy, ja mogę się tłumaczyć za siebie, a nie za moją 

siostrę. Jeżeli ma Pan pytanie do mojej siostry to bardzo proszę jej spytać. 

 

 Pan Romuald Biliński – Wiceprzewodniczący Rady, chodziło o to że w czasie godzin 

pracy na facebooku pisze posty.  

 

 Pani Magdalena Szydełko – Wójt Gminy, a skąd Pan może wiedzieć, może była na 

urlopie. Takich zarzutów już kiedyś w stosunku co do urzędników mieliśmy. Proszę Państwa 

są czasem takie sytuacje, że ktoś ma urlop lub ktoś jest na zwolnieniu lekarskim, czy ktoś ma 

opiekę nad dzieckiem. 

 

 Pan Romuald Biliński – Wiceprzewodniczący Rady, nie sądzę, akurat w tym dniu była 

w pracy. 

 

 Pani Magdalena Szydełko – Wójt Gminy, proszę nie sądzić jeżeli Pan o tym nie wie. 

 

 Pan Arkadiusz Garbarz – właściciel firmy ARMED, razem ze mną byli tu moi 

pracownicy ratownicy medyczni, ale dostali przed chwilą wezwanie do wyjazdu. Służba 

zdrowia teraz musi się tłumaczyć kilku osobą jak działa jednostka i jakie to są działania. Panie 

Biliński ja bym chciał spytać Pana o jedno czy działa Pan przeciw swojemu elektoratowi 

wyborczemu podejmując takie działania. Bo ja nie wieżę w to, że Ci ludzie do Pana wypisują, 

a potem przychodzą do nas się zaszczepić i mówią całkiem inne informacje.  

 

 Pan Romuald Boliński – Wiceprzewodniczący Rady, po pierwsze nie może Pan na 

takiej Sesji zadawać pytań radnemu, może Pan Wójtowi, Przewodniczącemu, a nie radnym.                  

A ja Panu odpowiem, że mam wiadomość właśnie od moich wyborców z ulicy, którzy zgłosili 

do Pana zawiezienie osoby na szczepienie i do dnia dzisiejszego Pan tej osoby nie odebrał. 

Pojechała rodzina i zawiozła tą osobę do Drezdenka. Proszę nie zadawać pytań radnym. 

 

 Pan Arkadiusz Garbarz – właściciel firmy ARMED, ja nie mama obowiązku wożenia 

pacjentów, ale wychodzę z sercem do pacjentów do których można dojechać po godzinach, po 

godzinach zaznaczam kiedy szczepimy na miejscu. Na życzenie pacjentów przyjeżdżamy. To 

że do kogoś nie dojechaliśmy w danym czasie to nie jest to, że nie chcemy tylko zaznaczam 

firma ARMED której jestem właścicielem ma podpisane dokumenty z NFZ. My jesteśmy 

podmiotem wykonującym działalności na zlecenie Pana Wojewody w pierwszej kolejności. 

Dlaczego punkt szczepienia, dlatego że zostalibyście Państwo bez punktu szczepień.  

 

 Pan Krzysztof Sanocki – Przewodniczący Rady, proszę nie odpowiadać, Panie radny 

sam Pan powiedział, że proszę nie zadawać pytań więc sam Pan sobie zaprzecza.  

 

 Pan Arkadiusz Garbarz – właściciel firmy ARMED, na dzień wczorajszy udało mi się 

zliczyć pacjentów zaszczepionych i są to pacjenci w większości z naszej gminy ale też                                 

z Powiatu, wykonaliśmy 723 szczepienia. Uważam, że jest na tak małą miejscowość i gminę 

jest to spory wynik, porównując wyniki w gminach ościennych. I tutaj ten punkt szczepień                    
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w Starym Kurowie jest pierwszy na liście z taką liczbą wyszczepień. Dlaczego tak jest? 

Dlatego, że punkt szczepień mamy otwarty codziennie, codziennie od 10-16. Jeżeli ktoś                           

z Państwa zadzwoni i powie, że pracuje do 16 to moi pracownicy zostają tak długo, żeby daną 

osobę zaszczepić. Zaznaczam my tego nie musimy robić, my z tego tytułu nic nie mamy prócz 

tego, że usłyszymy słowo dziękuję. Jest dużo pacjentów którym jest ciężko dotrzeć ponieważ 

budynek w którym znajduje się Ośrodek Zdrowia, w tym budynku świadczą usługi inne firmy 

i między innymi moja. Niektórzy pacjenci mają problem z dojściem, z wejściem na pierwsze 

piętro. To ja wychodzę do pacjentów i na swojej prywatnej działce otworzyłem punkt szczepień 

dla pacjentów, żeby im udogodnić, żeby nie musieli wchodzić po schodach. Co chciałem 

jeszcze powiedzieć, jeżeli chodzi o baner to proszę sobie sprawdzić czym się różni baner od 

bilbordu. I wtedy możemy porozmawiać o tym za co się pobiera opłaty, jeżeli tutaj coś takiego 

zostało wprowadzone. Tak? Czyli są dwie różne rzeczy. Tak jak powiedziałem firma ARMED 

jest MS czyli mobilna jednostka. W początkowej fazie dostałem informację, że najbliższy punkt 

szczepień  zostanie utworzony ewentualnie w Dobiegniewie. To te biuro automatycznie w dwa 

dni został przerobione na punkt szczepień, dodatkowo kolejny koszt dla mojej firmy musiałem 

oddelegować wszystkich pracowników na wynajęty dom. Oddelegowałem tych pracowników, 

żeby nie mieli bezpośredniego kontaktu z pacjentami. Nie musiałem tego robić, nie musiałem 

robić w ogóle punktu szczepień ale, że powiedziałem A i wynikła taka sytuacja powiedziałem 

B w tym przypadku punkt szczepień. Dodatkowo załoga stacjonuje teraz na ulicy Kościuszki z 

wielu względów między innymi to, że Urząd Wojewódzki dysponował nas do tego żebyśmy 

pomagali w transportowaniu pacjentów zarażonych COVID. Dysponujemy już czteroma 

karetkami, wszystkie aktywnie pracują. Jedna załoga miała uczestniczyć w tym spotkaniu, ale 

niestety musieli jechać bo dostali wezwanie do wyjazdu. Cały czas jeździmy. Jakie są 

informację na dzień wczorajszy w Drezdenku jeżeli chodzi o zachorowania na COVID sześć 

zgonów, pacjenci chorzy tam przyjeżdżają. Ich dotarcie do szpitala gdzie czas odgrywa główną 

rolę jest bardzo ważne, odbywa się między innymi na naszych zespołach. Zespołach które 

mogły być zupełnie gdzieś indziej na Głęboczku czy w Kurowie, czy tak jak było w Strzelcach 

nie było by żadnej różnicy. Ale wyszedłem z inicjatywom, że jeżeli tutaj mieszkam już od 

kilkunastu lat i chciałbym najlepiej jak potrafię zabezpieczyć swoich mieszkańców.  Co do 

działań ogólnych. Nie ma moja firma tak jak powiedziałem ściśle określonego zakresu działań 

i tak jak powiedziałem naszym zadaniem jest pomaganie pacjentom o różnych dolegliwościach, 

zaznaczam o różnych dolegliwościach. Trafiają do nas różne telefony np.: „Panowie proszę 

przyjedźcie bo tata spadł z łóżka i nie ma go kto podnieść, straż odmówiła, nie ma osoby która 

by pomogła”. To co robimy? Bez zastanowienia zespół ratunkowy wsiada, jedzie i pomagamy. 

W naszej małej gminie udało nam się uratować kilka żyć. Uratować! Mówię o życiu, nie o 

zdrowiu. Działamy, żeby każdy mógł skorzystać z tego, że jest ogólnie dostępny telefon, który 

jest między innymi wywieszony na tym bilbordzie, który przeszkadza co niektórym. Jest on w 

jednym celu. Bo wielu pacjentów nawet z naszej gminy nie potrafiło dotrzeć do Ośrodka na 

pierwsze piętro. Chciałem żeby pacjent który przechodzi mógł przeczytać na zewnątrz, że 

pacjent który ma problem dotrzeć to my przyjedziemy i zaszczepimy. Ale jak widać co 

niektórym to przeszkadza, no nie wiem dlatego, że robimy to za darmo? Gdyby trzeba było 

zapłacić to by pewnie nie było tematu, a jak działamy w taki a nie w inny sposób to wtedy się 

trafiają takie anonimowe telefony lub jak tutaj Pan radny zacytował do niego osobiście. No ja 

akurat bardzo, bardzo dużą grupę zaszczepiłem w przeciągu paru miesięcy i każdy wychodził 
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zadowolony z uśmiechem. Wystarczy przyjść, nie trzeba pisać na nas na grupie facebooku czy 

gdziekolwiek indziej jakiś dziwnych informacji. Ja cały czas jestem w biurze wystarczy przyjść 

zobaczyć, zobaczyć całe grono ludzi którzy, żeby się zaszczepić nie muszą czekać kilka godzin 

czy kilka dni. Pacjenci przychodzą się zapisać i już od razu mogą się zaszczepić. Ale jak to? 

Tak od razu? No tak. Drzwi otwarte dla Państwa są od poniedziałku do piątku od godziny 10 

do godziny 16. Wszystko jest fajnie dopóki, któregoś z nas nie sięgnie to nieszczęście utraty 

zdrowia to wtedy widzi się tych co mogą nam pomóc. Wtedy się nie widzi tych złych skaz. Co 

nie? Tak jak powiedziałem, my najpierw ratujemy, a później rozmawiamy. Dlatego teraz jest 

jak jest. Zachęcam do tego żeby mówić i wspierać nas, a jeśli ktoś coś ma, jakieś wątpliwości 

zapraszam, pierwsze piętro w budynku Ośrodka Zdrowia potocznie nazywany Gminny 

Ośrodek Zdrowia, a jest to Ośrodek Zdrowia. W tym przypadku fajnie się złożyło, że jest to 

budynek z usługami medycznymi. I pacjent dotrze do danego punktu, może to wyczytać na tym 

bilbordzie. Ja służę, jesteśmy do Państwa dyspozycji cały czas, jeżeli chodzi o życie i zdrowie 

naszych pacjentów. Więc my nadal będziemy działać tak długo jak będzie trzeba. Dziękuję. 

 

 Pan Krzysztof Sanocki – Przewodniczący Rady, wydaje mi się że wypowiedz Pana 

Arkadiusza była bardzo rzeczowa. Czy są pytania? 

 

 Pan Romuald Biliński – Wiceprzewodniczący Rady, pierwsze pytanie od kiedy ma Pan 

podpisaną umowę z NFZ na szczepienia mieszkańców? 

 

 Pan Arkadiusz Garbarz – właściciel firmy ARMED, proszę Pana ja nie muszę udzielać 

Panu takich informacji. 

 

  Pan Romuald Biliński – Wiceprzewodniczący Rady, większość szczepień wykonał Pan 

będąc w spółce z Panią Lipnicką, 720 osób to było za Pani Lipnickiej nie teraz kiedy Pan ma 

bodajże od miesiąca podpisaną umowę z NFZ.  

 

 Pan Arkadiusz Garbarz – właściciel firmy ARMED, proszę Pana tutaj Pan się myli co 

do niektórych informacji. 

 

 Pan Romuald Biliński – Wiceprzewodniczący Rady, dlatego prosiłem żeby Pan 

powiedział od kiedy ma Pan podpisaną umowę z NFZ. 

 

 Pan Arkadiusz Garbarz – właściciel firmy ARMED, reprezentuję firmę ARMED i nie 

jestem tutaj jako osoba prywatna to po pierwsze, po drugie ja mam podpisaną umowę z NFZ 

dokładnie od dnia 1 maja 2021 roku, natomiast do czerwca stacjonowałem w przychodni Pani                                 

dr Lipnickiej i tam dokonywałem szczepień. Nadal jesteśmy stacjonarnym punktem tak jak do 

tej pory.  

 

 Pan Romuald Biliński – Wiceprzewodniczący Rady, wie Pan co, ja Pana osobą się tak 

zainteresowałem bo byłem w Ośrodku Zdrowia i widziałem Pana jak Pan traktuje nasze 

pielęgniarki z Kurowa. I od wtedy tak zacząłem się Panu przyglądać. Mobbing to trochę mało 

powiedziane, ale praktycznie to można było by gdzieś skierować bo widziałem jak Pan się do 
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nich odnosi, jak Pan je traktuje. I tak mnie Pana osoba zainteresowała. Proszę mi powiedzieć 

dlaczego nasze pielęgniarki nie zarabiały na szczepieniach tylko Pana prywatna firma.                        

W innych Ośrodkach Zdrowia pielęgniarki wykonywały szczepienia.  

 

 Pan Arkadiusz Garbarz – właściciel firmy ARMED, czy pielęgniarki poświadczą że 

były źle traktowane? 

 

 Pan Romuald Biliński – Wiceprzewodniczący Rady, ja jestem osobą z zewnątrz, a Pana 

pracownice przeciwko Panu nie będą np. mówić złego słowa. 

 

 Pan Arkadiusz Garbarz – właściciel firmy ARMED, to nie są moje pracownice, to są 

pracownice Pani Lipnickiej.  

 

 Pan Romuald Biliński – Wiceprzewodniczący Rady, Pan był koordynatorem Pani 

Lipnickiej i chodził Pan jak prezes po Ośrodku Zdrowia. Nawet mówił Pan jak ma być zrobiony 

remont w Ośrodku Zdrowia. Pan tam był szefem. 

 

 Pan Arkadiusz Garbarz – właściciel firmy ARMED, jeżeli chodzi o remont to od 

początku zaczęła się rozmowa z załogą, która miała tam pracować, pracuje. Bo to ich jest 

miejsce pracy, dla nich to było najważniejsze. Potem zostało przedstawione to Pani Lipnickiej, 

po czym z Panią Wójt i Panem Zastępcą zostało to wszystko przedyskutowane i rozpoczął się 

remont. W ten oto sposób zostało to ułożone i zmienione.  

 

 Pan Romuald Biliński – Wiceprzewodniczący Rady, a teraz jeszcze Panu powiem, jeżeli 

chodzi o ten bilbord. Czy wie Pan, że na budynkach użyteczności publicznej gminnej mogą 

wisieć tylko bilbordy stowarzyszeń, a nie firm prywatnych.  

 

 Pan Arkadiusz Garbarz – właściciel firmy ARMED, ale czemu ma służyć ten bilbord? 

 

 Pan Romuald Biliński – Wiceprzewodniczący Rady, bo to jest Pana biznes, Pan na tym 

zarabia. 

 

 Pan Arkadiusz Garbarz – właściciel firmy ARMED, ja na tym zarabiam? 

 

 Pan Romuald Biliński – Wiceprzewodniczący Rady, na szczepieniach Pan zarabia, Pan 

ma płacone, mając układ z lekarzem ma Pan płacone. Za szczepienia ma Pan płacone. 

 

 Pan Arkadiusz Garbarz – właściciel firmy ARMED, każdy ma płacone za szczepienia 

za ich wykonanie.  

 

Pan Romuald Biliński – Wiceprzewodniczący Rady, Pan zarabia bo Pan robi 

szczepienia, tak? Nie robi Pan tego dla idei.  

 

Pan Krzysztof Sanocki – Przewodniczący Rady, ta rozmowa idzie w złym kierunku. 
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Pani Magdalena Szydełko – Wójt Gminy, jeżeli chodzi o bilbordy, to bilbord naszej 

Pani stomatolog też mamy ściągnąć? Nie dajmy się zwariować, Panie radny. To jest Ośrodek 

Zdrowia. Mając córkę lekarza. Ja tego nie rozumiem.  

 

Pan Adam Bogdan – radny, chciałbym się odnieść do tej interpelacji radnego Pana 

Bilińskiego. Po ostatniej sesji razem z Panem z kilkoma radnymi rozmawialiśmy na ten temat. 

Umówiliśmy się, że to wyjaśnimy. Dodał Pan tą interpelację na media społecznościowe bez 

żadnych wcześniejszych wyjaśnień. To tylko świadczy o jakiś złych intencjach. Uważam, że to 

najpierw powinno zostać wyjaśnione i wtedy można pisać. Jest to duży błąd. Powinniśmy 

działać wspólnie dla dobra Gminy. Mam takie informacje z takich prywatnych źródeł i powiem 

że to do nas urzędnicy z innych gmin dzwonią o poradę, proszą o wsparcie jak to zrobić. Myślę 

że to dobrze świadczy o naszych włodarzach, radnych, sołectwach, że robota jest dobrze 

wykonana. Dziękuję za wypowiedz Pani Wójt, była ona bardzo potrzebna. I tutaj też fajnie, że 

Pan Arek przedstawił tą sytuację.  

 

 Pan Romuald Biliński – Wiceprzewodniczący Rady, Panie radny ja nie mam nic do tego 

co zostało wybudowane, co wyremontowane. Chodzi mi głównie o zasady etyczne, teraz jest 

tyle nepotyzmu w naszym kraju, tylko o to chodzi, o nic więcej. A ja pójdę do Pani Wójt zadam 

pytanie, ona mi odpowie, a mieszkańcy nadal nie będą wiedzieć co jest grane. O to tylko 

chodziło.  

 

 Pan Adam Bogdan – radny, teraz też nie jest wiadome co jest grane, bo najpierw 

powinien Pan to wyjaśnić, a później upubliczniać. To jest nieetyczne. 

 

 Pan Mieczysław Sienkiewicz – radny, to mieszkańcy oceniają, a nie Pan. To są 

mieszkańcy, wyborcy. A jak jeden drugiego ocenia to jest nie tak. 

 

 

24. Zakończenie obrad XXXVI Sesji Rady Gminy. 

 

 

Wobec wyczerpania tematów posiedzenia Przewodniczący Rady Gminy Stare Kurowo 

Pan Krzysztof Sanocki o godz. 1728  zamknął obrady XXXVI Sesji Rady Gminy Stare Kurowo. 

 

W trakcie obrad XXXVI Sesji Rady Gminy Stare Kurowo w dniu 21.12.2021r. Rada 

Gminy podjęła następujące uchwały: 

 

1. Uchwała Nr XXXVI.185.2021 Rady Gminy Stare Kurowo w sprawie: uchwały budżetowej 

Gminy Stare Kurowo na 2022 rok. 

 

2. Uchwała Nr XXXVI.186.2021 Rady Gminy Stare Kurowo w sprawie: uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stare Kurowo na lata 2022-2027. 
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3. Uchwała Nr XXXVI.187.2021 Rady Gminy Stare Kurowo w sprawie: powołania radnego 

Rady Gminy w Starym Kurowie do składu Komisji Rewizyjnej oraz w sprawie wyboru 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Stare Kurowo. 

 

4. Uchwała Nr XXXVI.188.2021 Rady Gminy Stare Kurowo w sprawie: zmiany uchwały 

budżetowej na 2021 rok. 

 

5. Uchwała Nr XXXVI.189.2021 Rady Gminy Stare Kurowo w sprawie: zmiany uchwały NR 

XXXIV.178.2021 Rady Gminy Stare Kurowo z dnia 23 listopada 2021 r. w sprawie ustalenia 

opłat za pobyt dziecka w Klubie Dziecięcym SMYK w Starym Kurowie maksymalnej 

wysokości opłaty za wyżywienie oraz warunków zwolnienia z tych opłat. 

 

6. Uchwała Nr XXXVI.190.2021 Rady Gminy Stare Kurowo w sprawie: zmiany uchwały NR 

XXXIV.177.2021 Rady Gminy Stare Kurowo z dnia 23 listopada 2021 r. w sprawie utworzenia 

gminnej jednostki budżetowej pod nazwą Klub Dziecięcy „SMYK” w Starym Kurowie 

i nadania jej statutu. 

 

7. Uchwała Nr XXXVI.191.2021 Rady Gminy Stare Kurowo w sprawie: zmiany uchwały 

dotyczącej diet za udział w pracach Rady Gminy Stare Kurowo i jej organów oraz zwrotu 

kosztów podróży służbowych przysługujących radnym. 

 

 

              Protokołowała:                                                                   Przewodniczył: 

Inspektor ds. Organizacyjnych i RG                                  Przewodniczący RG Stare Kurowo 

 

         (-) Małgorzata Rodzeń                                                    (-)  Krzysztof Sanocki 
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